

1 January 2018

١ يناير ٢٠١٨

**Subject:** Request to provide your VAT registration number

**الموضوع:** طلب موافاتنا برقم التسجيل الضريبي للمسجلين  
بضريبة القيمة المضافة

We, Standard Chartered Capital Saudi Arabia, are sending you this correspondence about the upcoming introduction of Value Added Tax ("VAT") in the Kingdom of Saudi Arabia on 1 January 2018. Therefore, Standard Chartered Capital Saudi Arabia has embarked on a VAT implementation initiative with the objective of ensuring a smooth transition to the VAT environment on 1 January 2018.

نرسل نحن، بنك ستاندرد تشارترد كابيتال العربية السعودية، هذا الخطاب بشأن قيام المملكة العربية السعودية بتطبيق ضريبة القيمة المضافة اعتباراً من الأول من يناير ٢٠١٨. ولذلك، شرع بنك ستاندرد تشارترد كابيتال في تنفيذ مبادرة تطبيق ضريبة القيمة المضافة بهدف ضمان التحول السلس نحو تطبيق ضريبة القيمة المضافة اعتباراً من ١ يناير ٢٠١٨.

### VAT Registration

### التسجيل بضريبة القيمة المضافة

Your readiness to comply with these new regulations will be critical to ensure the successful implementation of VAT. We request you to kindly provide us with your VAT registration number issued by the General Authority of Zakat and Tax in the following format:

بعد استعدادكم للالتزام باللوائح الجديدة أمراً بالغ الأهمية لضمان نجاح تنفيذ نظام ضريبة القيمة المضافة. لذا، نود منكم موافاتنا برقم التسجيل الضريبي الخاص بضريبة القيمة المضافة الذي تصدره الهيئة العامة للزكاة والدخل وفقاً للصيغة التالية:

- Standard Chartered Capital Saudi Arabia Vendor ID
- Legal Name of Supplier
- VAT Registration Number of Supplier
- Certificate issued by the General Authority of Zakat and Tax

- رقم تعريف المورد الخاص ببنك ستاندرد تشارترد كابيتال العربية السعودية
- الاسم القانوني للمورد
- رقم التسجيل الضريبي للمورد بنظام ضريبة القيمة المضافة
- شهادة صادرة عن الهيئة العامة للزكاة والدخل

Please send your VAT registration number to [scm.vat@sc.com](mailto:scm.vat@sc.com)

يُرجى إرسال رقم التسجيل الضريبي الخاص بضريبة القيمة المضافة على البريد الإلكتروني: [scm.vat@sc.com](mailto:scm.vat@sc.com)

Also, with effect from 1 January 2018, we would request you to raise a valid tax invoice<sup>1</sup> on Standard Chartered Capital Saudi Arabia, as prescribed under VAT Law, for us to process timely payments. The tax invoice will serve as regulatory evidence for claiming back any input VAT on charges where this is prescribed under the Decree-Law.

كما أنه في ظل سريان ضريبة القيمة المضافة اعتباراً من ١ يناير ٢٠١٨، نود منكم تقديم فواتير ضريبية صحيحة<sup>١</sup>، وفقاً لنظام ضريبة القيمة المضافة، إلى ستاندرد تشارترد كابيتال العربية السعودية وذلك بهدف معالجة المدفوعات في الوقت المناسب. وستكون هذه الفواتير الضريبية بمثابة الدليل القانوني عند المطالبة باسترداد ضريبة القيمة المضافة المطبقة على الرسوم بموجب مرسوم القانون.

Please provide your VAT registration number to Standard Chartered Bank no later than 22 December 2017. This is to allow time for our systems to be configured and ensure that there is no disruption.

يُرجى موافاتنا برقم التسجيل الضريبي الخاص بكم في موعد أقصاه ٢٢ ديسمبر ٢٠١٧ حتى يتسنى لنا توفير الوقت اللازم لتهيئة أنظمتنا وضمان عدم الإزعاج.

Kindly note our VAT registration number 300309364800003 for your records.

يُرجى العلم أن رقم التسجيل الضريبي الخاص بنا في نظام ضريبة القيمة المضافة هو: ٣٠٠٣٠٩٣٦٤٨٠٠٠٠٣ للتسجيل في سجلاتكم.

If you have already sent your VAT registration number we would still appreciate a response in the prescribed format.

في حالة قيامكم بإرسال رقم التسجيل الضريبي الخاص بكم بالفعل، فإننا سنقدر لكم إعادة إرساله وفقاً للصيغة المحددة هنا.

We look forward to our continued relationship.

نتطلع قدماً لمزيد من التعاون معكم.

Standard Chartered Capital Saudi Arabia  
Authorised and regulated by the Capital Market Authority  
license number 37-09144.

ستاندرد تشارترد كابيتال العربية السعودية  
مسجلة بهيئة السوق المالية تحت ترخيص رقم ٣٧-٠٩١٤٤

<sup>1</sup> In accordance with KSA Value Added Tax Law and Implementing Regulations.  
For more details refer to [vat.gov.sa/en](http://vat.gov.sa/en)

<sup>١</sup> وفقاً لنظام ضريبة القيمة المضافة ولائحته التنفيذية، لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [vat.gov.sa/en](http://vat.gov.sa/en)